
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 24/06/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Ένταξη αγροτικών προϊόντων Αγιάς Λαρίσης στο Μέτρο 23» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως μας ενημέρωσαν, το Δημοτικό Συμβούλιο της Αγιάς Λάρισας, με ομόφωνό του 
ψήφισμα, αιτείται την ένταξη των αγροτικών προϊόντων της στο Μέτρο 23. Το ψήφισμα 
ήταν απόρροια και επετεύχθη κατόπιν παραίνεσης και προτροπής των αγροτών της 
ευρύτερης περιοχής. Σε συνέχεια του εν λόγω ψηφίσματος γίνεται λόγος για τα αίτια 
που οι αγρότες προτείνουν την εν λόγω προοπτική εξαιτίας απώλειας εισοδήματος και 
επιπλέον διότι «…οι παραγωγοί μήλων και κερασιών έχουν ήδη καταθέσει 
τεκμηριωμένους φακέλους που αποδεικνύουν μείωση παραγωγής άνω του 30%, ενώ 
και για τα αμύγδαλα και τα κάστανα υπάρχουν σοβαρές απώλειες, οι οποίες, όμως, 
αποζημιώνονται με ανεπαρκή ποσά».  
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε όπως εντάξετε στο Μέτρο 23 τα αγροτικά προϊόντα της Αγιάς Λάρισας, 
ώστε δια ουσιαστικών και δίκαιων αποζημιώσεων να ωφεληθούν οι αγρότες της, προ 
του ενδεχομένου να εγκαταλειφθούν οι καλλιέργειες και να ερημωθεί η ύπαιθρος της 
αναφερόμενης περιοχής;   
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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